



WMO OMM

World Meteorological Organization
Organisation météorologique mondiale
Organización Meteorológica Mundial
Всемирная метеорологическая организация
المنظمة العالمية للأرصاد الجوية
世界气象组织

Secrétariat

7 bis, avenue de la Paix – Case postale 2300
CH 1211 Genève 2 – Suisse
Tél.: +41 (0) 22 730 81 11
Fax: +41 (0) 22 730 81 81
wmo@wmo.int – public.wmo.int

Ref.: 19483/2021-LS S/AVI

文件编号: 19483/2021/S/AVI

2021 年 8 月 26 日

附件: 2 个 (仅以英文提供)

主题: WMO/UKMO/MSS 航空气象学培训研讨会 (多次), 2021 年 11 月 2 至 4 日,
在线

要求采取的行动: 于 **2021 年 9 月 24 日**前递交提名表

尊敬的先生/女士,

谨此欣然通知您, 英国气象局(UKMO)和新加坡气象局(MSS)将于 2021 年 11 月 2 至 4 日举办航空气象学培训研讨会 (多次)。研讨会是与 WMO 天气、气候、水及相关环境服务与应用委员会 (SERCOM)航空服务常设委员会(SC-AVI)教育、培训与能力专家组(ET-ETC)紧密合作举办的。

由于冠状病毒疫情的持续影响, 研讨会将全部在线进行。

研讨会旨在就航空气象和预报的几个关键方面, 向与会者提供培训、指导和实例。研讨会将重点讨论航空灾难和 SIGMET、航空气象人员的能力与资格、以及服务提供转型等主题。研讨会将对航空气象业务预报员和培训师大有裨益。

大不列颠及北爱尔兰联合王国和新加坡常任代表呼吁 WMO 邀请第一区域协会(非洲)、第二区域协会(亚洲)、第五区域协会(西南太平洋)和第六区域协会(欧洲)的会员提名潜在参会人员。请参阅这些研讨会的临时计划(附件 1)和提名表(附件 2)(仅以英文提供)。

我们将从收到的提名专家中筛选, 优先考虑发展中国家或最不发达国家的专家, 并尽可能适当考虑区域和性别平衡。预计将从第一和第六区协(合并)会员提名中选出最多 25 名专家, 从第二和第五区协(合并)会员提名中选出最多 25 名专家。

鉴于研讨会的在线性质, 与会者须能接入必要和适当的公共互联网, 包括足够的带宽。

在研讨会之前, 将通过专用的 Moodle 培训门户网站, 向与会者提供一系列预先录制的演讲稿、讨论论坛和其他相关资源材料。**希望与会者们事先查看这些资料、与之互动, 并于在线研讨会期间讨论展示的主题。**

研讨会的工作语言和资源材料将仅为英文。为此, 被提名的参会人员需要有很好的英文理解水平。

提名表(附件 2)应于 **2021 年 9 月 24 日**前填妥并提交, 具体如下:

- 一区协(非洲)和六区协(欧洲)的会员:

发送至英国气象局 Darren Hardy 先生(darren.hardy@metoffice.gov.uk), 并抄送 WMO 航空服务处(aviation@wmo.int)。

致: WMO 一区协(非洲)、二区协(亚洲)、五区协(西南太平洋)和六区协(欧洲)会员常任代表(有限分发)

- 二区协(亚洲)和五区协(西南太平洋)的会员:

发送至新加坡气象局 Cheryl TAN 女士(Cheryl_Tan@nea.gov.sg), 并抄送 WMO 航空服务处(aviation@wmo.int)。

请注意, 为便于规划, **2021 年 9 月 24 日**之后收到的申请将不予考虑。从收到的提名中选出的专家会于 2021 年 10 月 1 日前收到通知。

若您有任何问题, 请随时与 WMO 秘书处航空服务处联系(aviation@wmo.int)。

您诚挚的



埃琳娜·玛娜妍科娃博士
代秘书长

**WMO/UK Met Office/Meteorological Service Singapore
Aviation Meteorology Training Seminar**

2 to 4 November 2021 (Online)

PROVISIONAL PROGRAMME

NOTE. □ There will be a series of pre-seminar resource materials available on the WMO Standing Committee on Services for Aviation (SC-AVI) Moodle training portal (aviationtraining.wmo.int/moodle/). These will be made available in advance of the online seminars. **Participants are required to interact with and complete the online resource materials prior to joining the online seminars.** The pre-seminar resource materials would require approximately one half-day of time (cumulative).

Topics to be covered by the pre-seminar resource materials and online seminars comprise:

1. Provision of SIGMET, forecasting of thunderstorms (severe convection) for SIGMET, and forecasting of turbulence for SIGMET.
2. Aeronautical meteorological personnel (AMP) competency and qualification requirements and associated developments.
3. Service delivery transformation (long-term plan) and the changing role of AMP.

Tentative Timetable

(Precise timings may be subject to change)

2021 年 11 月	Tuesday 2	Wednesday 3	Thursday 4
Asia and South-West Pacific	Session 1: SIGMET 0600-0700 UTC	Session 2: AMP competency 0600-0700 UTC	Session 3: Service delivery transformation 0600-0700 UTC
Africa and Europe	Session 1: SIGMET 1000-1100 UTC	Session 2: AMP competency 1000-1100 UTC	Session 3: Service delivery transformation 1000-1100 UTC

**WMO/UK Met Office/Meteorological Service Singapore
Aviation Meteorology Training Seminar**

2 to 4 November 2021 (Online)

**NOMINATION FORM
(To be completed in ENGLISH ONLY)**

The Government of(country) nominates the following candidate as a participant of the above-mentioned seminar (please complete in BLOCK CAPITALS):

Family name	
Given name	
Country	
Official work address	
Delegate telephone (including international dial code)	+
Delegate e-mail (example@example.com)	
Delegate nationality	
Delegate date of birth (DD/MM/YY)	
Delegate gender (optional) (Male/Female/Other)	

Current position of applicant at NMHS (or other aeronautical meteorological service provider) and concise description of duties:

Position held:

Duties:

[Continue on separate sheet if required]

How does the applicant intend to use what they learn at this seminar to benefit the NMHS (or other aeronautical meteorological service provider)?

[Continue on separate sheet if required]

Working language of the applicant:

Note: The working language of the seminar is English. For applicants whose working language is NOT English, this nomination form MUST be accompanied by relevant language proficiency certification to prevent delays in processing.

Contact details of the nominating Permanent Representative with WMO:

Permanent Representative name	
Official work address	
Official telephone (including international dial code)	+
Official e-mail (example@example.com)	

Ref.: 19483/2021-15 S/AVI

I understand that the personal data provided in this Nomination Form will be used by WMO, the UK Met Office and/or the Meteorological Service Singapore only for the purposes of administering the seminar.

Date (DD/MM/YY):

Signature of Permanent Representative with WMO:

To be completed and returned **BY EMAIL ONLY** not later than **24 SEPTEMBER 2021** as follows:

Members in RA I (Africa) and RA VI (Europe):

Send to Mr Darren HARDY, United Kingdom Met Office (darren.hardy@metoffice.gov.uk) with copy to the WMO Services for Aviation Division (aviation@wmo.int)

Members in RA II (Asia) and RA V (South-West Pacific):

Send to Ms Cheryl TAN, Meteorological Service Singapore (Cheryl_Tan@nea.gov.sg) with copy to the WMO Services for Aviation Division (aviation@wmo.int)
